
 

Вих. №1-07/23 

від «04» липня 2023 р. 

Міністерству цифрової 

трансформації України 

ЛИСТ 

про делегування представників Громадської ради до Апеляційної комісії 

Дія Сіті 

 

За результатами голосування Громадської ради відповідно до Протоколу 

№1 від 29.06.2023 року було ухвалено рішення Делегувати таких членів 

Громадської ради до Апеляційної Комісії Дія Сіті: 

1) Медовой Олександр Леонідович – перший пріоритет; 

2) Веселовський Степан Володимирович – другий пріоритет; 

3) Гостіщєв Євген Володимирович – третій пріоритет. 

 

З повагою 

 

Голова Громадської ради                                                  Єгор СТЕФАНОВИЧ 
 



ПРОТОКОЛ № 1 
засідання Громадської ради 

при Міністерстві цифрової трансформації України 

29 червня 2023 року 

початок о 13:00 

Засідання проводиться онлайн (із використанням Zoom та Facebook-

трансляції). 
Присутні: 
Члени Громадської ради (далі – ГР) при Мінцифри, онлайн – 18 осіб 

(Додаток 1). 

Запрошені особи: 
1. Валерія ІОНАН, Заступник Міністра цифрової трансформації України. 
2. Наталія ДЕНІКЄЄВА, керівниця проєктного офісу «Дія Сіті». 

3. Юлія НАБОЧЕНКО, секретар Громадської ради. 
1. ВИСТУПИЛИ: 

Єгор СТЕФАНОВИЧ, який розповів про основні цифрові події початку 2022 
року. 

Відповідно до заздалегідь погодженого порядку денного Єгор 
СТЕФАНОВИЧ запропонував обговорити на засіданні такі питання:  

1. Оновлення у сфері цифровізації. 
Доповідач: Валерія ІОНАН (20 хв.)  
2. Обговорення оновлень «Дія Сіті». 

Доповідач: Наталія ДЕНІКЄЄВА (20 хв.) 
3. Делегування представників Громадської ради до апеляційної комісії Дія 

Сіті. 
Доповідачі: Єгор СТЕФАНОВИЧ та Олександр МЕДОВОЙ (20 хв.) 
4. Презентація цифрової платформи для взаємодії ВПО, влади, бізнесу та 

волонтерів. 

Доповідач: Олександр ЯВТУШЕНКО (5 хв.) 
2. З першого питання порядку денного 

ВИСТУПИЛИ: 



Валерія ІОНАН, яка розповіла про розвиток проєкту Дія. Цифрова освіта, 
метою існування якої є підвищення цифрових навичок усіх громадян України. На 
платформу було додано багато нового функціоналу, який допомагає швидше 
опанувати нові навички і знайти роботу. У цьому дуже допоміг Google. Сьогодні 
на порталі є можливість створення персональної освітньої траєкторії, наявні 
понад 50 серіалів з різних професій, проходження інтерактивного тестування та 
симулятор. Також є інтеграція з найбільшими платформами з пошуку роботи. 
Також Валерія повідомила про запровадження ІТ студій – нової назви предмету 
шкільної інформатики, яка пілотувалася у 50-ти школах по всій Україні, а з 
вересня це буде запущено у всіх школах. 

У цьому році також планується оновлення порталу Дія. Бізнес та розвиток 
мережі центрів Дія.Бізнес, нові центри відкрилися у Луцьку та Рівному. Валерія 
також повідомила, що зараз існує дві великі програми, які допомагають 
оцінювати цифровий розвиток: 1) індекс цифровізації регіонів (оновлюється 
кожні два тижні та публічно доступний) та 2) індекс цифровізації громад (який 
буде запроваджено уже найближчим часом). 

Єгор СТЕФАНОВИЧ попросив детальніше розповісти про концепцію 
інновацій. Валерія ІОНАН повідомила, що ця концепція зараз формується, і 
розробляється з найкращими світовими експертами у сфері інновацій. Коли 
робота буде завершена, то на обговорення буде презентований уже той формат, з 
яким можна буде далі працювати.  

Ростислав ДЮК зазначив, що громадська рада хоче максимально долучитися 
до цього процесу, а також запитав, що зі старою стратегією інновацій, який 
прогрес її виконання. Чи включається Мінцифра у нову стратегію освіти МОН? 
Ростислав зазначив, що система освіти не відповідає цифровим реаліям та 
запропонував замінити написання дипломної роботи на побудову стартапу. 
Валерія ІОНАН повідомила, що на сьогодні є Стратегія розвитку інноваційної 
діяльності МОН до 2020 року, а також національна економічна Стратегія 2030, де 
передбачена інноваційна складова. Взагалі інновації проходять через абсолютно 
всі сфери. Нова стратегія має усе це консолідувати і покращити. Щодо реформи 
освіти, то формується новий підхід до управління системи освітою, боротьба з 
бюрократією, гідна оплата праці вчителів, надання свободи освітнім менеджерам 



для реалізації змін, трансформування освітніх закладів у сучасні простори та 
створення зручного середовища для навчання, підвищення кваліфікації 
викладачів, окрема роль англійської мови тощо. Олександр МЕДОВОЙ зазначив 
про готовність Харківського ІТ кластеру також долучитися до удосконалення 
екосистеми інновацій. 
 

3. З другого питання порядку денного 
ВИСТУПИЛИ: 
Наталія ДЕНІКЄЄВА, яка повідомила, що станом на зараз є 571 компанія-

резидент Дія Сіті. На сьогоднішній день у Дія Сіті працює уже трохи більше 1060 
гіг-спеціалістів залучається компаніями-резидентами щомісяця. Приблизно 6-8 

нових компаній доєднуються до Дія Сіті щотижня. Ростислав ДЮК попросив 
уточнити на наступний раз інформацію щодо того яка кількість з компаній-

резидентів є компаніями з іноземним капіталом. 
Наталія також повідомила, що нещодавно був зареєстрований законопроєкт 

№9319, який покликаний запровадити можливість дуальної освіти для гіг-

спеціалістів та прибрати колізії у податковому законодавстві. Зараз також 
напрацьовуються зміни в КПК України, які запроваджуються законопроєктом 
№9219, який має припинити практику «маски шоу» в ІТ сфері. 

Наразі також готуються зміни для розширення видів діяльності резидентів 
Дія Сіті на компанії, які займаються дронами. Окремим напрямком роботи також 

є бронювання гіг-спеціалістів, які працюють на ІТ підприємства, які є 
резидентами Ді Сіті і визнані критично важливими для економіки країни. Станом 
на зараз таких уже понад 170. 

 

4. З третього питання порядку денного 
ВИСТУПИЛИ: 
Єгор СТЕФАНОВИЧ, який представив нового керівника Комітету дія Сіті та 

повідомив, що на засіданні комітету Дія сіті попередньо були підтримані 
кандидатури до апеляційної комісії Дія Сіті МЕДОВОГО Олександра, 
ВЕСЕЛОВСЬКОГО Степана – другий пріоритет, ГОСТІЩЕВА Євгена. 



Олександр МЕДОВОЙ, який розповів, що комунікація з Мінцифрою є дуже 
тісною та плідною. Уже в перший тиждень після широкомасштабного вторгнення 

ІТ спільноту зібрав Михайло ФЕДОРОВ і спитав що вам потрібно аби 
продовжувати працювати і кожен зробив свій вклад у наближення перемоги. 
Олесандр пообіцяв докласти всіх зусиль аби комітет працював ефективно та 
злагоджено і дійсно вніс свій вклад в покращення екосистеми Дія Сіті.  

ГОЛОСУВАЛИ:  
«за» – 15, «утримались» – 0, «проти» – 0, «не голосували» – 3. 

Рішення прийнято. 
УХВАЛИЛИ: 
Делегувати кандидатів до Апеляційної Комісії Дія Сіті у складі: 
1) МЕДОВОГО Олександра – перший пріоритет; 
2) ВЕСЕЛОВСЬКОГО Степана – другий пріоритет; 
3) ГОСТІЩЕВА Євгена – третій пріоритет.  
 

5. З четвертого питання порядку денного 
ВИСТУПИЛИ: 
Олександр ЯВТУШЕНКО, який презентував розробку платформи для 

взаємодії внутрішньо переміщених осіб, бізнесу та влади. На платформі 
планується запровадження інтерактивної мапи надання гуманітарної допомоги, 
опитування та можливості для працевлаштування ВПО. Також було закликано 
усіх охочих доєднатися до розробки. 

 

Голова Громадської ради Єгор СТЕФАНОВИЧ 

Голова Секретаріату Громадської ради Олександр ЯВТУШЕНКО 

Alex

Alex



Додаток №1 

Реєстр присутніх на засіданні членів Громадської ради 

1. Веселовський Степан 

2. Гостіщев Євген 

3. Дворовий Максим 

4. Дюк Ростислав 

5. Зінченко Антон 

6. Лоленко Олена 

7. Малютін Глєб 

8. Медовой Олександр 

9. Негода Анастасія 

10. Нікітенко Віталій 

11.  Павлов Микола 

12. Полатайко Микита 

13. Полікарчук Павло 

14. Попова Тетяна 

15. Самар Микола 

16. Скляр Інна 

17. Стефанович Єгор 

18. Явтушенко Олександр 

 
Голова Громадської ради Єгор СТЕФАНОВИЧ 

 

Голова Секретаріату Громадської ради Олександр ЯВТУШЕНКО 

 

Alex

Alex














